
139

5.1.2 Veilig de hoogte in

Zwolle is een fraaie oude Hanzestad met 

prachtige monumentale gebouwen. Wie 

van historie en bouwkunst houdt, kijkt er zijn 

ogen uit. Maar Zwolle heeft een enorme groei 

doorgemaakt. In de loop van decennia zijn 

moderne gebouwen, woonwijken- en com-

plexen ontstaan. De afgelopen tien jaar heeft 

Arjan Jansen deze groei van dichtbij meege-

maakt. Samen met zijn collega’s heeft hij er zelfs 

aan meegeholpen. Hij is namelijk oprichter en 

directeur van Jaston Steigerbouw, het bedrijf 

dat ervoor heeft gezorgd dat vele bouwlieden 

die in Zwolle (en de rest van Noordoost Ne-

derland) hebben gewerkt, veilig hun arbeid heb-

ben kunnen verrichten. Wanneer Arjan Jansen 

terugdenkt aan de afgelopen tien jaar, conclu-

deert hij dat veel in zijn vak is veranderd. “Voor 

mij persoonlijk is alles nu anders. Toen ik de 

zaak oprichtte, was dat met een medecollega. 

We begonnen vanuit het niets, met wat steiger-

materiaal en sterke spieren. Ik stond zelf op de 

steigers, sjouwde en bouwde iedere dag mee. 

Nu hebben we vijftig tot zestig mensen in dienst 

en ben ik als directeur de persoon die aanstuurt, 

controleert en de toekomstvisie ontwikkelt.”

Steigerbouwen is een specifieke bouwtak ge-

worden die een grote kennis van zaken en erva-

ring vereist. Gebouwen worden ingewikkelder 

en de regelgeving wordt steeds strakker. Daar 

vind je niet zomaar je weg in, aldus Arjan Jansen. 

“Onze steigerbouwers krijgen een opleiding van 

drie tot vijf jaar alvorens ze volledig zelfstandig 

aan het werk kunnen. Goed onderwijs komt de 

veiligheid op de steiger ten goede, want wie op 

hoogtes tot ruim boven de veertig meter een 

werkstuk opbouwt om een hoger gelegen ob-

ject te bereiken, moet verdraaid goed weten 

waar hij mee bezig is.” Arjan Jansen vertelt 

wat zijn steigerbouwbedrijf bijzonder maakt. 

“We komen onze afspraken na en leveren 

goed werk. Dat staat buiten kijf, is vanzelf-

sprekend. Maar onderscheidend vind ik dat 

we meedenken met de klant, in vele facet-

ten van het bouwtraject. Kijk, op de tekentafel 

kan iets heel mooi lijken, maar is het in de 

praktijk uitvoerbaar? Onze uitvoerders en 

steigerbouwers zijn daar continu mee bezig.”


